
Jaarverslag MR 2023 - 2024

Oudergeleding:
Siwanthi Leijen- van der Pol
Nicole de Geringel (voorzitter)
Jeanine van Voskuilen- Motau

Personeelsgeleding
Linda Suitela
Henriëtte van Barneveld
Anke van der Kolk

Op uitnodiging aanwezig
Jouke Griffioen

Vergaderingen
We zijn dit jaar zes keer bij elkaar gekomen. Elke vergadering notuleert er iemand anders.
Nicole zit de vergadering voor en zorgt voor de agenda. Naast de reguliere vergadering zijn
we diverse malen online bij elkaar gekomen voor extra overleg over dringende onderwerpen
waar op korte termijn advies of besluitvorming voor nodig was. Deze onderwerpen zijn ook
weer in de reguliere vergaderingen daarna besproken en in de notulen opgenomen.

Stichting leerkracht
Het team heeft afgelopen schooljaar een studiedag gehad. Hier is met elkaar gewerkt om de
missie en visie helder te krijgen. Wat vindt het team belangrijk, zodat er een duidelijke basis
is voor keuzes.

Na het bovenstaande traject is het team aan de slag gegaan met Stichting Leerkracht. Dit is
een traject waarin een verbetercultuur wordt geïmplementeerd en werkt het team m.b.v.
onderzoek gezamenlijk aan duurzame verbeteringen. Dit bestaat o.a. uit wekelijkse
bordsessies met een korte check-in -check-out, successen vieren, doelen stellen en een
planning maken. Vervolgens zijn er tweewekelijkse werksessies. In het Leerkracht
begeleidingsteam zitten: Linda, Lisanne, Jouke en Henriëtte. Het team heeft één thema
behandeld tot de zomervakantie. Alle acties/doelen zijn leerlinggericht en meetbaar.

Bij Stichting leerkracht is het team gericht bezig met een specifiek doel wat de ontwikkeling
van de leerling bevordert. Het eerste thema waar het team mee is gestart, is
‘automatiseren’.

Schoolzwemmen
Dit schooljaar hebben we een enquête uitgezet over het schoolzwemmen. Hieruit kwam dat
de ouders positief zijn over het schoolzwemmen. Met name de meningen over de kosten
van het zwemmen liepen uiteen. Bijna 60% geeft aan dat het schoolzwemmen geheel of
gedeeltelijk heeft meegewogen in de schoolkeuze. Het schoolzwemmen wordt voortgezet.

Begroting
Debbie Jongeling, penningmeester van de oudercommissie, heeft de begroting toegelicht.



De ouderbijdrage is vastgesteld op hetzelfde bedrag. De bijdrage vanuit de inzameling oude
kranten stond nog in de begroting, maar deze is gestopt. Voor het schooljaar 2024- 2025 is
het voorstel vanuit de OC gekomen om de vrijwillige ouderbijdrage te verhogen.

Jouke heeft de begroting van de school toegelicht. Hierin kan weinig gewijzigd worden, veel
dingen staan al vast. Basisvaardigheden zijn erbij gekomen.

Personeel/ vervanging
Het afgelopen schooljaar heeft de school geworsteld met de bezetting van de diverse
groepen. Wegens diverse persoonlijke omstandigheden vielen collega’s langdurig uit. Dit
heeft o.a. tot gevolg gehad dat groepen samengevoegd werden of dat er tijdelijke
vervanging kwam. In de bovenbouw groepen heeft dit voor de nodige onrust gezorgd.

Formatie MR
Dit jaar is Linda in de PMR gekomen ter vervanging van Diny.

Dit jaar zijn er verkiezingen voor de oudergeleding geweest, Nicole haar 3- jarige termijn zat
er op. Nicole heeft zich niet opnieuw verkiesbaar gesteld. Uit de verkiezingen is Faye
Smeele- Reitsma gekozen tot MR-lid namens de ouders.

Vanuit de PMR zal Henriëtte de MR gaan verlaten, ze heeft namelijk een nieuwe baan
gevonden. David zal in de PMR komen ter vervanging van Henriëtte.

GMR/OPR
GMR
Geen bijzonderheden, wel diverse mails m.b.t. scholing e.d.

OPR
● In november is er een OPR vergadering geweest, daar zijn met name praktische

punten m.b.t. het samenwerkingsverband besproken: zoals de (meerjaren)
begroting, het traject m.b.t. aanmelden voor dyslexieonderzoek en de nieuwe
werkwijze m.b.t. het aanvraag document voor hulp bij het samenwerkingsverband.

● Voor het digitaal uitwisselen van dossiers van het samenwerkingsverband is een
nieuwe naam: Tommy.

SOP
Henriëtte heeft het School Ontwikkel Plan gepresenteerd en laten zien wat er veranderd is.
De MR heeft ingestemd met het SOP.

Gebouw
Vanwege de wateroverlast kon helaas geen schoolbieb worden gerealiseerd. Tot op heden
kunnen we nog geen gebruik maken van de Schaapskooi.

Afgelopen schooljaar is er een RI&E geweest. Hier kwam naar voren dat het team een hoge
werkdruk heeft ervaren vanwege uitval van collega’s. Geen verdere bijzonderheden.



Formatie
De PMR heeft ingestemd in het maken van 6 groepen voor schooljaar 2024-2025. Er is voor
gekozen om een groep 2-3 combinatie te maken en een groep 6/7 en 7/ 8 combinatie.
De reden hiervoor is het afnemende leerlingaantal en om de contiuïteit in het team te
kunnen waarborgen. Ook kan het team zo de juiste ondersteuning bieden die past bij de
behoefte van de individuele leerling.

Schooltijden
Vorig schooljaar is gesproken over een mogelijke overstap maken naar het 5 gelijke
dagenmodel. De noodzaak tot verandering is niet hoog op dit moment. Het advies van de
OMR was om eerst te kijken wat haalbaar is en dit goed intern uit te kristalliseren. Vanwege
alle andere ontwikkelingen heeft dit punt geen prioriteit gehad dit schooljaar.


